

No. 19651. AGREEMENT BETWEEN THE GOVERNMENT OF THE UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN AND NORTHERN IRELAND AND THE GOVERNMENT OF THE REPUBLIC OF THE PHILIPPINES FOR THE PROMOTION AND PROTECTION OF INVESTMENTS. SIGNED AT LONDON ON 3 DECEMBER 1980¹

N° 19651. ACCORD ENTRE LE GOUVERNEMENT DU ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE ET D'IRLANDE DU NORD ET LE GOUVERNEMENT DE LA RÉPUBLIQUE DES PHILIPPINES RELATIF À L'ENCOURAGEMENT ET À LA PROTECTION DES INVESTISSEMENTS. SIGNÉ À LONDRES LE 3 DÉCEMBRE 1980¹

TERRITORIAL APPLICATION

By an agreement in the form of an exchange of notes dated at Manila on 12 and 17 December 1985, which came into force on 17 December 1985, the date of the note in reply, in accordance with the provisions of the said notes, the application of the above-mentioned Agreement of 3 December 1980 was extended to the Turks and Caicos Islands.

Certified statement was registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 28 April 1987.

APPLICATION TERRITORIALE

Aux termes d'un accord sous forme d'échange de notes en date à Manille des 12 et 17 décembre 1985, lequel est entré en vigueur le 17 décembre 1985, date de la note de réponse, conformément aux dispositions desdites notes, l'application de l'Accord susmentionné du 3 décembre 1980 a été étendue aux îles Turques et Caïques.

La déclaration certifiée a été enregistrée par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 28 avril 1987.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1218, p. 61.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1218, p. 61.